

生命河靈糧堂美國美東區分堂介紹

紐約豐收靈糧堂 Harvest Church of New York

成立 Started : 2001 年 10 月

地點 Location : New York, NY

主任牧師 Senior Pastor : 蕭慕道牧師 Rev. Mudao Xiao

網址 www.hcny.org

簡要介紹: 11/29/2020

2001 年 10 月，蕭慕道牧師與一群被聖靈觸摸並期待教會更新的弟兄姐妹，聽到生命河劉彤牧師分享靈糧堂建造榮耀教會的異象，深深為之感動，經過禱告和尋求，大家認同並領受這個異象。當時紐約正值“911”之後的艱難時刻，經濟凋敝，人心恐慌，極需從神而來的愛和安慰。紐約豐收靈糧堂遂於 2001 年 10 月成立，弟兄姊妹在蕭牧師的帶領下，渴望建造一個榮耀的教會，更新及轉化紐約，並帶來上帝的同在與祝福。豐收靈糧堂除了崇拜、禱告、小組、宣教、媒體及培訓事工外，還推動“睦鄰播愛”社區事工，設立有青少年樂團、排球、中文學校、美食天地、英文班等的服事。豐收靈糧堂看重合一及各教會之間的連結，同心合意為興旺福音而努力。蕭慕道牧師於 2013 年當選紐約基督教華人同工會主席。神更賜下一個位置適中的場地，在全體會眾齊心努力下，新堂於 2017 年 12 月完工啟用，並在 2018 年 4 月舉行感恩獻堂典禮，願神繼續恩待他們，引導他們，使用他們來帶動地區的復興！

In 2001, Pastor Mudao Xiao and a group of brothers and sisters who were touched by the Holy Spirit and longing for church revival, were deeply moved by the River of Life vision Tong Liu shared with them to build a glorious church for God. After praying and seeking the Lord, everyone was in agreement and accepted this vision. At the time, New York was experiencing the difficult aftermath of 911. The economy was collapsing and people's heart were panic-stricken and distressed, in dire need of the Lord's love and peace.

Thus, Harvest Church of New York was found in Oct 28, 2001. Under the leadership of Pastor Xiao, brothers and sisters strives to build a glorious church, renew and transform New York, and bring down God's presence and the heavenly blessing.

Harvest Church of New York holds regular services, prayer meetings, cell group meetings. They have also invested into ministries like mission, media, training and community services. The church spread God's love through community services, such as youth orchestra, volleyball, Chinese school, cooking class and English language class.

Harvest Church of New York values unity and connection among different churches. They have been continuously working to spread the gospel in partnership with churches. Pastor Mudao Xiao was elected as chairman of New York Chinese Christian Coworker

Association in 2013. God gave a venue with a proper location. With the concerted efforts of the congregation, the new church building was completed and opened in December 2017, and held a gratitude ceremony in April 2018. May God continue to be kind to them, guide them, and use them to promote the revival of the region!

代禱事項： 11/29/2020

1. 請為紐約豐收靈糧堂禱告，願神祝福他們，教會主日崇拜於 11/22 日 (感恩節主日) 遷入室內舉行。並按照政府要求，已經安裝 Merv-13 空氣調節過濾系統，降低感染病毒風險。為改善主日直播品質、媒體同工製訂計劃，添置設備，改進大堂舞台燈光及幕布。同時並在感恩節主日舉行第 65 屆洗禮，特為獻上感恩。
2. 請為楊重芬傳道進行心臟瓣膜手術置換手術後身體虛弱禱告，求神醫治看顧，並求神保守恩待。
3. 在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，祈求主保護他們免受任何形式的傳染，更求神保守他們，使他們剛強壯胆，並求神賜福他們的一切服事，能見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。

紐約生命河靈糧堂 River of Life Christian Church in New York

加入成為分堂： 2001 年 5 月

地點 Location: Flushing, NY

主任牧師 Senior Pastor: 林郁華牧師 Rev. Ruth Lin

網址 www.rolccny.org

簡要介紹: 06/05/2020

於 2001 年 5 月加入生命河靈糧堂大家庭的紐約生命河靈糧堂，跟隨母堂的異象，藉著敬拜讚美、聖靈更新、小組教會及全地轉化來建立榮耀的教會。在林郁華牧師帶領下教會穩定成長，除了中文、英文、青少年與兒童牧區外，並有社區服務中心、宣教中心和建堂事工。該堂的宣教部門，在聖靈的帶領下，有計劃的開展各項宣教事工並擴展短宣領域，甚至希望能將福音帶給未曾聽聞福音的少數民族。該堂也非常重視社區關懷及外展，積極推動社區服務，定期舉辦各種社區講座來服務華人社區，特別是針對新移民的各項服務，幫助他們解決工作、學習生活、法律、醫藥衛生、家庭及人際關係等實際問題，也經此將福音介紹給人們。目前的事工除了建堂工程外，同時積極開展 BOOK & CAFE 計劃，另外也將開始課後輔導。相信在神的帶領下，教會必將不斷成長，同時將主的祝福和愛帶給整個社區。

The River of Life Christian Church in New York joined the River of Life family in May 2001, and follows the vision of the mother church - through praise and worship, Holy Spirit renewal, cell church, and global impact to build a glorious church. Under the leading of Pastor Ruth Lin, the church has experienced stable growth. In addition to ministries in Mandarin, English, youth and children pastoral zones, the church also has a community service center, mission center, and church building ministry.

The Mission department, under the leading of the Holy Spirit, has plans to expand various mission work and short-term mission areas. They even hope to bring the gospel to the unreached minority peoples. The church also places great importance on the outreach to care for the community and proactively promotes community service. They regularly host various community seminars to serve the Chinese community, especially for the new immigrants, to help them solve work, school life, legal, health and fitness, family and human relations issues, and through these to introduce them to the gospel. In addition to constructing the new church building, the current ministry is also actively carrying out the BOOK & CAFE program, and will also start after-school counseling. They believe that under God's leading, the church will continue to grow and at the same time bring the Lord's blessing and love to the entire community.

代禱事項: 01/08/2020

1. 請為紐約生命河靈糧堂的新堂使用執照之申請代禱，能順利通過。
2. 請為印度牧區福音事工代禱，教會既身處南亞族群社區，考慮開展印度牧區事工，目前已經聯繫到巴基斯坦裔的 Derrick & Stella 牧師夫婦，請為新開展事工代禱。

3. 兒童課後輔導班, 求主預備師資, 能有效的把周邊孩子帶進神的國。

大華府生命河靈糧堂 Bread of Life Christian Church in Washington DC

成立 Started : 2001 年 7 月

地點 Location : Washington DC

主任牧師 Senior Pastor : 胡貽難牧師 Rev. Yinan Hu

網址 www.breadoflifedc.com

簡要介紹: 02/14/2021

「大華府生命河靈糧堂」是由「矽谷生命河靈糧堂」2001 年所拓植。在 2000 年夏天，劉彤牧師來到他曾經求學、創建馬利蘭州立大學查經班、並參與教會服事的馬利蘭州造訪。當時有一些被聖靈更新且期待教會復興的基督徒們正迫切的禱告，經過劉牧師的異象傳遞而同心委身於靈糧世界佈道會的異象與使命。也就在第二十世紀結束的前夕，神奇妙的帶領胡貽難牧師與劉彤牧師相識，經過禱告尋求，在得到神話語的印証後，胡牧師亦委身於靈糧世界佈道會的異象與使命，並於 2001 年 7 月接受台北靈糧堂與矽谷生命河靈糧堂的差派，開始在馬利蘭州拓植大華府生命河靈糧堂。他們的使命與目標就是依靠聖靈的引導完成主所賜的異象，成為神榮耀的居所，使萬民為耶穌基督的門徒。雖曾經歷過一些困難和挑戰，但是靠著神的恩典，一路走過來，教會不斷成長，同時將主的祝福和愛帶給整個社區。期望神繼續帶領、堅固全教會的弟兄姐妹同心向前，不論是成人、青年、青少年或兒童都能經歷神的大能，同時更深的愛主愛人，使該教會能夠經歷復興，也能帶動大華府地區的復興，承接神對華府地區獨特的使命和託付。

The Bread of Life Christian Church in Washington DC was established by ROLCC in 2001. In the summer of 2000, Pastor Tong visited Maryland where he attended graduate school, held bible study, and participated in church service. He met with some Christians who have experienced renewal in the Holy Spirit and were longing for church revival. They were very much in agreement with the vision and the mission of River of Life Christian Church. As a result, they started to build local cell groups. Afterwards, God lead Pastor Yinan Hu to know Pastor Tong. They received the confirmation from God's word after a period of prayer and seeking, consequently, Rev. Hu accepted the invitation to establish the church named Bread of Life Christian Church in Washington DC in July 2001. Even though they have experienced some difficulties and challenges, but by the grace of God, they have continued to grow while bringing the Lord's blessing and love to the entire community. We look forward to God's continual leading in strengthening the brothers and sisters in the church to move forward in unity. May the adults, young adults, youths and children all experience God's great power and have deeper love for the Lord and the people. May the church experience revival and spur the revival in the Washington DC area. May they carry forth their special mission from God.

代禱事項：02/14/2021

1. 請為教會肢體在美國總統就職後，可以平靜下來，求聖靈幫助讓大家一心一意的彼此相合，繼續同心的建造教會傳揚福音。
2. 請為弟兄姊妹能有信心面對外傳疫情趨向嚴重的消息，並且能積極的參與教會的活動和正常的聚會。
3. 請為年度見證電子刊物禱告，盼望大家能使用這本見證刊物傳福音，帶領慕道友歸主。

田納西諾城靈糧堂 Bread of Life Christian Church in Knoxville, Tennessee

成立 Started : 2008 年 1 月

地點 Location : Knoxville, Tennessee

主任牧師 Senior Pastor : 陳昌文傳道 Pastor Wen Chen Chang

網址 N/A

簡要介紹: 06/08/2020

位於田納西州諾城(Knoxville)的靈糧堂於 2008 年一月成立，負責人彭玉瓊姐妹、陳昌文傳道原是臺北靈糧堂的會友，1983 年來美後一直在附近的教會積極參與服事、帶領查經等。他們對宣教也有很大的負擔，在一次短宣中經歷到神藉著昌文傳道的手所行的醫治，深受感動。他們一直懷念靈糧堂的異象，在 2007 年北美靈糧特會中得到多位牧者的鼓勵和印證，2007 年年底神又奇妙的將他們所住大學城的青年人帶到他們中間。2008 年初正式成立田納西諾城靈糧堂，加入靈糧大家庭。諾城靈糧堂的異象，就是將屬神的福份及恩典流傳到世界每個角落。他們秉持「給予」的傳統，堅信「施比受更為有福」，繼續全力支援各處的需要，深信豐富的神喜悅他們如此行。願藉著他們的擺上，人們就能目睹神國度的同在。

Bread of Life Christian Church in Knoxville, Tennessee was established in January, 2008. The church is leaded by Sister Yuqiong Peng and Pastor Wen Chen, they both are members of Bread of Life Christian Church in Taipei. They actively participated in serving, leading bible studies and many more in the surrounding churches after they came to US in 1983. They have a strong passion in missions, on one short term mission trip, they were deeply moved by God's healing through Pastor Wen Chen. They have been yearning for the vision from Bread of Life Christian Church. With encouragement and confirmation from different pastors at the Ling Leung conference of North America in 2007 and God's leading of college people to their group, they started Bread of Life Christian Church in Knoxville, Tennessee in early 2008. They uphold the tradition of "giving", firmly believe that "giving is more blessed than receiving," and continue to give full support to the needs of the underserved, deeply convinced that the rich God is pleased to see their action. May their dedication and service be seen by the people so to witness the presence of the kingdom of God.

代禱事項: 01/08/2020

1. 為初來的學生能渴慕認識神，在忙碌的學習中能持續來教會和小組，並為目前的學生家庭能穩定成長，參與服事代禱。
2. 為已經畢業離開的學生仍然能夠找到屬靈的家繼續成長代禱，求神帶領他們能適應不同教會的牧養方式，繼續在主裡被造就、被建立。

奧蘭多靈糧堂 Bread of Life Christian Church in Orlando

成立 Started : 1997 年 10 月

地點 Location : Oviedo, FL

主任牧師 Senior Pastor : 張民先牧師 Rev.Paul Zhang

網址 www.bolo.church

簡要介紹: 06/09/2020

位於佛羅裡達州旅遊區奧蘭多東北 Oviedo 的奧蘭多靈糧堂，是生命河靈糧堂在北美所成立的第一間分堂，於 1997 年 10 月正式成為生命河的分堂。該堂於 2000 年購買於奧維多市(Oviedo)的土地開始建堂工程，並於 2003 年完工，也是生命河第一間完成建堂工程的分堂。該堂跟隨生命河的異象，藉著敬拜讚美，聖靈更新，小組教會，全地轉化，希望教會能進入人群，使奧蘭多地區的華人能在信仰生活中，真實領受及體驗神豐富的救恩與祝福，20 多年來教會各方面都有穩定的成長。2018 年開始注重教會的靈命造就與恩賜栽培，2019 年則計劃配合母堂開展領袖學院下分堂與宣教工作的工人培訓和規劃，盼望教會能更加合神心意，繼續拓展神賜的使命。願奧蘭多靈糧堂能將神的救恩和祝福帶給整個佛羅裡達州的居民。

The Bread of Life Christian Church in Orlando is located in Florida's tourist area of Oviedo, which is northeast of Orlando. This is the first River of Life daughter church in North America. The church officially became a daughter church in October, 1997. In 2000, the church purchased land in Oviedo to start constructing the church building and it was completed in 2003. This church is also the first River of Life daughter church to finish a church building. The church followed the River of Life vision - through praise and worship, Holy Spirit renewal, cell church, glocal transformation, they hope to enter into the lives of people, so that the Chinese people in Orlando may live a life of the faith, and truly receive and experience the rich grace of God's salvation and blessings. The church has experienced stable growth in all areas. In 2018, they began to focus on the spiritual cultivation of the church. In cooperation with the mother church to carry out the training and planning of workers, they started the Leadership College and the missionary work in 2019. With the hope that the church will be more in line with God's will and continue to expand the mission given by God. May the Bread of Life Christian Church in Orlando bring God's salvation and blessings to all the people in the state of Florida.

代禱事項: 01/08/2020

1. 求主繼續復興他們教會，保守弟兄姊妹的靈命大大增長。
2. 求主保守領袖學院在奧蘭多靈糧堂的神學課程能順利完成。
3. 求主為教會的兒童主日學預備好的師資。

波士頓生命河靈糧堂 River of Life Christian Church in Boston

成立 Started: 2006 年 1 月

地點 Location: Boston, MA

主任牧師 Senior Pastor: 周愛玲牧師 Rev. Jocelyn Shu

網址 www.rolccib.org

簡要介紹: 03/07/2021

2006 年初，生命河靈糧堂開始了第一個在新英格蘭地區的分堂 – 波士頓靈糧堂。該分堂承接砂穀母堂的異象，他們期望能將福音和從神來的祝福，帶給該地區的每個人、家庭、社區及族群中，並帶動新英格蘭地區對聖靈工作開放的風氣。在 2010 年時，神以低於市價三分之二的價錢賜給他們在 Acton, MA 地區一塊佔地 10.1 畝，其上並有 55,000 平方呎的商業建築，2014 年因聚會的會堂不敷使用，他們又拓建了一個可容納七百人的新堂成為萬國萬民禱告的殿，於 2015 年十月完工。2021 年 1 月 15 日他們剛慶祝了教會的 15 週年慶，自成立以來，該堂牧者周愛玲牧師和許力弘牧師，積極培訓同工，建立各個同工團隊(敬拜團、醫治禱告團隊、先知代禱團隊、旌旗舞蹈團隊)及各項事工，並在各地區設立小組，舉行婚姻家庭講座，牧養青少年及兒童教會，同時定期舉辦經歷神退修會及靈命進深特會。他們對宣教有很深的負擔，每年都差派英文短宣隊到臺灣弱勢族群舉辦英語營，近年並在吉爾吉斯東干族中舉辦英語營，又曾到非洲、歐洲、東南亞、中亞、中東及南美洲巴西等地短宣，並於 2019 年 6 月在巴西聖保羅市建立了第一個分堂。不但將祝福帶到宣教工場，也激勵弟兄姐妹們傳福音的熱火，願神使用該堂成為新英格蘭地區的祝福。他們也常在美國各城市，以色列及各國舉行走禱聚會，推動 24/7 萬國萬民禱告的殿，相信神的榮耀要遍滿全地！

In early 2006, the River of Life Christian Church started the first daughter church in the New England area – Bread of Life Christian Church in Boston. This church inherited the vision from the mother church, and hoped to spread the gospel and God's blessing to every person, family, local community, and Ethnic groups. Their mission is to glorify God's name and create a spiritually open environment in the New England area. In 2010, God gave them an area of 10.1 acres in Acton, MA, at a price lower than two-thirds of the market price, and there were 55,000 square feet of commercial buildings on it. In 2014, the meeting hall was insufficient, then they built a new hall that can accommodate 700 people and became a prayer hall for all nations and people, which was completed in October 2015. On January 15, 2021, they celebrated the 15th anniversary of the church. since its establishment, the pastors of the church, Pastor Jocelyn and Pastor Shu, have actively trained staff and established various staff teams (worship groups, healing prayer teams, and prophets Intercession team, banner dance team) and various ministries, and set up groups in various regions, hold marriage and family seminars, shepherd youth and children's churches, and regularly hold experience god

retreat and spiritual advancement conferences. They have a deep burden on missions, every year English short-term mission teams are sent to the disadvantaged groups in Taiwan to hold English camps. In recent years, English camps have been held among the Dungans of Kyrgyzstan. They have also sent short-term mission teams to Africa, Europe, Southeast Asia, Central Asia, the Middle East, Brazil and other places in South America. And in June 2019, the first branch church was established in Sao Paulo, Brazil. Not only brings blessings to the mission field, but also inspires the enthusiasm of the brothers and sisters to spread the gospel. May God use the church as a blessing in New England. They also often hold walking prayer gatherings in cities in the United States, Israel and other countries to promote the 24/7 temple of prayer for all nations and peoples, believing that the glory of God will fill the whole earth!

代禱事項: 03/07/2021

1. 請為周愛玲牧師和許力弘牧師的身體健康禱告，求神祝福他們身體和靈魂一樣興盛，在冠狀病毒大流行之際，祝福他們各樣事工都平安及有果效的繼續進展。
2. 求神祝福同工們，賜他們智慧、知識、理解力和洞察力，使他們能更有效地事奉。
3. 感謝主在波士頓城中區的引導，在緬甸少數民族中及吉爾吉斯的東干族中打開有功效又寬敞的福音之門。
4. 自 5/31 恢復實體聚會至今，感謝主的保守，聚會順利平安，求主繼續復興他們教會，保守弟兄姊妹及每個家庭大小的健康。

新澤西豐收靈糧堂 Harvest Church of New Jersey

成立 Started : 2007 年

地點 Location : New Jersey, NJ

主任牧師 Senior Pastor : 黃祖莊牧師 Rev. Joe Wong

網址 www.hcnj.net

簡要介紹: 06/11/2020

新澤西豐收靈糧堂位於與曼哈頓隔水相望的澤西市 (Jersey City)，那裏是一個新舊交融的社區，近年來發展迅速，愈來愈多的年輕華裔家庭遷入該地居住，形成福音新禾場。2007 年秋，一群基督徒在澤西市為了福音的需要，迫切呼求禱告，紐約豐收靈糧堂蕭慕道牧師透過聖靈感動，跨河建立新澤西豐收靈糧堂，由黃祖莊牧師負責開展社區福音事工。經過多年的辛苦耕耘，新澤西豐收靈糧堂穩步成長並已成為社區中重要的組成部分。現在，教牧同工團隊成型，弟兄姊妹靈命更加成熟並紛紛委身事奉，同時積極參與眾教會的聯合福音事工，一同深入社區廣傳福音轉化城市。生命河劉彤牧師在開堂典禮中曾表示，紐約豐收、新澤西豐收靈糧堂都是在經濟凋敝、人心惶惶的時期成立，「這不是巧合，事實上屬靈的復興往往發生在經濟衰退的時代。」2017 年十周年時劉彤牧師發表「未來十年更加精采」的新異象，他們就開始積極培訓新同工，為每年更精采的蒙福努力。為了延伸校園事工進入宣教，目前已有北京、上海、深圳、河南四個 WeChat 群，繼續牧養回國的學生，期盼今日的學生能成為明天的宣教團隊。

Harvest Church of New Jersey is located across Hudson River from Manhattan in Jersey City. It is a city with combination of old and new communities. In recent years, new developments have drawn in many companies and population. Many young Chinese families moved into New Port area, creating a new mission field. In the fall of 2007, a group of Christian gathered together to pray for the gospel to be spread. Pastor Mudao Xiao of Harvest Church of New York heard the “Macedonian Call” in spirit, and planted a new church in Jersey City, pastored by Pastor Joe Wong. Through years of hard work, they have been steadily growing and became an important part of the community. The church has a great ministerial team, shepherding the congregating and leading them in serving God. They also proactively connect with other churches in the work of the gospel, and strive to transform the community and the city. In their opening ceremony, Pastor Tong of River of Life Christian Church talked about the timing of the establishment of both Harvest Church of New Jersey and New York. He said that it is not a coincident that both churches were established in times of depression of economy and people’s faith. In fact, spiritual revival often happens in times of recessions. In the eyes of unbelieving people, recession may cause crisis, but it is a time of

opportunity for church to plant seeds and harvest. Everyone needs the gospel, so be courageous in partnering with God and participate in the work of preaching the gospel to the current generation.

代禱事項： 01/08/2020

1. 請為新澤西豐收靈糧堂的留學生福音事工祝福，願神透過教會大家庭的愛將耶穌基督的愛和恩典顯明出來，聖靈親自引導許多年輕人歸向神。
2. 請為他們同工短缺、奉獻不足(95%學生)代禱，求神賜下更多忠心委身、且在那地定居的家庭給他們。

費城生命河靈糧堂 River of Life Christian Church in Philadelphia

成立 Started : 2013 年 10 月

地點 Location : Jamison, PA

長執同工 Leader : 徐英傑傳道 Pastor Tony Xu

網址 prolcc.church

簡要介紹: 06/12/2020

費城生命河靈糧堂成立於 2013 年 10 月。原本在南加州真道靈糧堂聚會並擔任理事的徐英傑弟兄，因工作關係搬到美國東岸，開始時在一間對聖靈不開放的教會聚會，但感覺滿足不了心靈上的饑渴和需要。帶他信主的以馬內利靈糧堂的孫新民牧師和杜蔚蔚牧師夫婦，鼓勵他及幾位對生命河靈糧堂的異象和發展有很深感動的弟兄姐妹們，成立一間向聖靈敞開的教會。2012 年 10 月份在東岸靈糧牧者聯禱會中，再次得到紐約豐收靈糧堂蕭慕道牧師的鼓勵及印證，決定在賓州大費城區的 Jamison 鎮開始固定的主日聚會、週間的細胞小組及禱告會。2013 年一月份，參加東岸靈糧特會時，得到劉彤牧師及師母的勉勵，同年十月正式成立了費城生命河靈糧堂，並於十月六日開始第一次主日崇拜。自成立以來，他們就跟隨生命河的異象，以敬拜讚美，聖靈更新，小組教會和福音宣教四個方面來建設榮耀教會，一起敬拜，共同成長，來榮耀神。他們每年舉辦兩次特會，來建造弟兄姐妹們的屬靈生命。願神帶領他們前面的道路，祝福教會不斷成長，同時將神的愛帶給整個社區，使他們成為當地的祝福。

River of Life Christian Church in Philadelphia was started in Oct 2013. Brother Tony Xu, who attended Bread of Life Christian Church in Los Angeles, relocated to the East Coast due to work. At first, he attended a church that was not very open to the work of the Holy Spirit, but he felt the longing for the work of the Spirit. Pastor Joseph Sun and Weiwei Du, whom led Brother Tony Xu to Christ, encouraged him along with a few other brothers and sisters, who longs for the work of the Spirit, to start a new church. During East Coast Bread of Life Pastoral Conference in 2010, they received confirmation and encouragement from Pastor Mudao Xiao of Harvest Church of New York. Therefore, they started Sunday gather and weekday prayer meeting in Jamison, located in Greater Philadelphia region in Pennsylvania. In East Coast Ling Liang Conference in Jan 2013, they met with Pastor Tong and Ms. Belinda, and received encouragement from them. In Oct 2013, they officially started Bread of Life Christian Church in Philadelphia. Since their inception, they have followed the vision of the river of life to build glorious churches in the four aspects of worship and praise, renewal of the Holy Spirit, group churches and evangelism, worship together, grow together, and glorify God. The church holds conferences twice a year to build up the spiritual lives of congregation. May God lead the way ahead and bless the church to grow, and at the same time bring God's love to the entire community, making them a local blessing.

代禱事項： 01/08/2020

1. 請為費城生命河靈糧堂的各樣事工祝福禱告，願神祝福弟兄姐妹同心合意的擺上，讓教會成為神祝福的管道，領人歸向耶穌基督。
2. 請為教會的青少年事工禱告，求神在年輕人中間工作，引導他們從小跟隨神，使他們不受環境影響、信心堅固，並能夠為別人帶來正面的影響。